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Annotation 

The paper presents a detailed description of the tourist resources and 

infrastructure of the Republic of Sakha (Yakutia), the characteristic of the stages in 

the selection of suppliers and existing tourism routes. It also describes how tourism 

offers development, transport, accommodation and meals for tourists during the tour 

program and cost. 

The result is a modern trend and prospect of development of tourism in the 

Republic of Sakha. In conclusion describes the results and conclusions of the work 

done. 

 

Аннотация 

В работе представлено подробное описание туристских ресурсов и 

инфраструктуры Республики Саха (Якутия), дана характеристика этапов 

работы по подбору поставщиков и существующих туристских маршрутов. 

Также описывается разработка туристского предложения, транспортное 

обеспечение, размещение и питание туристов в ходе программы тура и 

стоимости. 

Результатом работы является современная тенденция и перспектива 

развития этнографического туризма в республике Саха. В заключение описаны 

результаты и выводы о проделанной работе. 
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